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23 June 2017
2017年6月23日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

1 August 2017
2017年8月1日

AX36
Revised some of the information in fi ttings, fi nishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

AX123 & AX124
Rectifi ed the typesetting matter in the table of the fi ttings, fi nishes and appliances.
修正裝置、裝修物料及設備表中的排版事宜。

1 November 2017
2017年11月1日

AB1-AB6
Updated the notes to purchasers of fi rst-hand residential properties.
更新一手住宅物業買家須知。

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI1, AI2 & AI3
Added the latest aerial photographs of the phase on pages AI1 & AI2 and keep the previous aerial photograph of the phase as page AI3.
於AI1及AI2頁加入最新的期數的鳥瞰照片，並保留早前之期數的鳥瞰照片於AI3頁。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。

AL55 & AL57
Updated the fl oor plans of residential properties in the phase.
更新期數的住宅物業的樓面平面圖。

AM22
Revised some of the information in the area of other specifi ed items in the area of residential properties in the phase.
修訂期數中的住宅物業的面積中，其他指明項目的面積的部分資料。

AP4 & AP9
Revised some of the information in the number of undivided shares assigned to each residential property in the Phase in the summary of deed of mutual covenant.
修訂公契的摘要中，分配予期數中每個住宅物業的不分割份數的數目的部分資料。

AX43, AX115, 
AX117 & AX119

Revised some of the information in fi ttings, fi nishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。
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